

Balluff GmbH · P.O. Box 1160 · 73765 Neuhausen a.d.F. · Germany

To whom it may concern

TEC/ES/PCC
PCC@balluff.de
www.balluff.de

2024-07-26

CCC – China Compulsory Certification

Dear Sir or Madam,
尊敬的先生/女士:

According to the requirements of CCC catalog, for electrical and electronic products, except for telecommunications terminal equipment, electric welding machines, and explosion-proof electrical appliances, the CCC categories is limited to products that can be directly or indirectly connected to a power supply over 36V (dc or ac RMS), details refer to "Compulsory product certification catalog description and definition table".

根据 CCC 目录的要求, 对于电气电子产品, 除电信终端设备、电焊机、防爆电气, CCC认证适用范围仅限于可直接或间接连接到大于36V (直流或交流有效值) 供电电源的产品。详情参见“强制性产品认证目录描述与界定表”。

Equipment, which is not in the above mentioned range, is not in the scope of the CCC certification.
对于不在上述范围内的设备, 不在CCC认证范围以内。

Equipment for different application areas (e.g. except for telecommunications terminal equipment, welding machines, and explosion-proof electrical appliances) are not covered within this statement any may require separate documentation.

本声明不涵盖用于不同应用领域的设备 (例如, 电信终端设备, 电焊机和防爆电气除外), 其可能需要单独的文件。

For this reason Balluff products with a power supply of less than 36 V do not need a CCC certification
因此, 供电电源小于36伏的巴鲁夫产品不需要CCC认证。

If you have further questions please do not hesitate to contact me.
如果您有其他疑问, 请随时与我联系。

Best regards
诚挚问候



i.V. Susanne Schneck
Head of Product Compliance and Certification
Technology